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Møte 2/2020 

Protokoll fra møte i Instituttrådet 
  

Mandag 24/2 2020 kl 13:00 – 15:15 på møterom 303 
 

I  Godkjenning av innkalling og dagsorden 
  Innkalling og dagsorden ble godkjent uten merknader. Det ble 

meldt tre saker under Eventuelt 
   
II  Protokoll  fra møte 3/2 2020 
  Protokoll  fra møte 3/2 2020 ble godkjent uten merknader 
   
III  Saker 
 03/20 Regnskap 2019 og overføringer fra 2019 til 2020  

 Vedtak:  Instituttrådet tar rapport om økonomistatus pr desember 2019 
og overføringer fra 2019 til 2020 til orientering. 

 Instituttrådet ber om å få en detaljert gjennomgang av 
lønnsbudsjett opp mot lønnsutgifter i 2019 til neste møte 

   
 04/20 Evaluering av verkstedsmodellen 
 Vedtak: Instituttrådet gir instituttleder fullmakt til å utforme en 

høringsuttalelse på bakgrunn av de momenter som kom frem i 
møtet. Høringsuttalelsen sendes på sirkulasjon til instituttrådets 
medlemmer før oversending til fakultetet.  

   
IV  Referat- og orienteringssaker 
 a) Utlysninger og ansettelser  
 b) Atelierplasser  
 c) Fakultetsstyresaker til møtet 20/2 2020 

https://www.uib.no/kmd/133820/fakultetsstyremøte-20-februar-
2020  

   
V  Eventuelt 
 a) Lofthus lurte på hva som skjer med Galleri Fisk. Instituttleder 

informerte om at lokalene er oppsagt og at hverken Galleri Fisk og 
Bokboden er ikke lenger i drift. Det finnes imidlertid noen ressurser 

https://www.uib.no/kmd/133820/fakultetsstyremøte-20-februar-2020
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til dekking av husleie, så gode forslag til nye lokaler mottas. 
Lofthus foreslo at man kunne se seg om etter lokaler på UiB.   

 b) Bøthun informerte om at laserprinteren er ødelagt. Det må 
avklares om studenter som skal bruke laserprinteren i 
eksamensarbeid vil få kompensasjon for utgifter til laseprint hos 
komersielle aktører. 

 c) Kierulf orienterte om situsjonen rundt risografen. Grafikkverkstedet 
har redusert antall maskiner for å gjøre lokalene mer fleksible. Det 
er derfor ikke plass til risografen på verkstedet. 

 

  
 Frans Jacobi      
 Instituttleder       Kjerstin Tønseth 
          sekretær 


